UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL THE NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS
TO ALL THE BUREAU MEMBERS

Subject: Golden Grand Prix - Baku / AZE

Dear Mr. President,

Over the last few years, the Golden Grand Prix that took place in Baku (AZE) brought together the best athletes
in the World.

We would like to inform you that the contract related to the organization of this competition has not been
renewed.

Following the non-renewal of this contract, there is no required conditions to maintain this tournament under
the name “Golden Grand Prix” on our calendar and under the same rules and regulations. Given this, the
participation to this competition will no longer be mandatory, it will be organized under the same rules than
any International Tournament.

In case you wish to participate to this International Tournament, we please you to contact the Azerbaijan
Wrestling Federation.

We thank you in advance for your kind collaboration.

Sincerely Yours,

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES
A TOUS LES MEMBRES DU BUREAU

Concerne : Golden Grand Prix - Baku / AZE

Cher Monsieur le Président,

Au cours de ces derniéres années, les Golden Grand Prix regroupaient les meilleurs athlétes du Monde & Baku
(AZE).

Nous voudrions vous informer que le contrat lié a l’organisation de cette compétition n’a pas été renouvelé.

Suite au non-renouvellement de ce contrat, il n’existe plus aucune condition nous obligeant a maintenir ce
tournoi sous le nom « Golden Grand Prix » sur notre calendrier et aux mémes regles et réglementations. Dans
ce contexte, il ne sera plus obligatoire de participer a cette compétition. Celle-ci sera organisée en suivant
les mémes regles que tout autre tournoi international.

Dans le cas ou vous désireriez participer a ce tournoi international, nous vous prions de prendre contact avec
la Fédération de lutte d’Azerbaidjan.

Nehad T '

President
United World
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